

## Board of Directors Nomination Announcement

## إعلان بشأن الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Takaful International Company B.S.C would like to announce the opening of the election for candidacy of ten Board of Directors membership for a three-year term (2021 - 2024). The election process will be carried out during the Annual General Meeting dated 23 March 2021.

تعلن شركة التكافل الدولية ش.م.ب عن فتح باب الترشيح لانتخاب عشرة أعضاء لمجلس إدارة الشركة لفترة ثلاث سنوات (٢٠٢١-٢٠٢٤). وستجرى عملية الاقتراع خلال إجتماع الجمعية العامة العادية بتاريخ ٢٣ مارس ٢٠٢١.

### Conditions for nomination:

Candidates must abide by the conditions of Board membership stipulated in Article (31) of the Company's articles of association, and article (173) of the Commercial Companies Law issued by decree (21) of the year 2001 and its subsequent amendments.

الشروط الواجب توافرها في المرشحين:  
على المرشحين الالتزام بشروط عضوية مجلس الإدارة المنصوص عليها في المادة (٣١) من النظام الأساسي للشركة، والمادة (١٧٣) من قانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم بقانون (٢١) لسنة ٢٠٠١ وتعديلاته اللاحقة.

### Required Documents:

1- CBB Form (3) – which can be obtained from CBB's website under section B of Volume 3 Rulebook  
[https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net\\_file\\_store/Vol\\_3\\_Form\\_3\\_Approved\\_Person\\_April\\_2020.pdf](https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net_file_store/Vol_3_Form_3_Approved_Person_April_2020.pdf)

المستندات المطلوبة:  
١- ملء استمارة الترشيح رقم (٣) المعتمدة من قبل مصرف البحرين المركزي والتي يمكن الحصول عليها من الموقع الالكتروني لمصرف البحرين المركزي.  
[https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net\\_file\\_store/Vol\\_3\\_Form\\_3\\_Approved\\_Person\\_April\\_2020.pdf](https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net_file_store/Vol_3_Form_3_Approved_Person_April_2020.pdf)

- 2- Curriculum Vitae
- 3- Certificates of Qualifications
- 4- Credit report issued by Benefit Company

- ٢- السيرة الذاتية للمرشح
- ٣- الشهادات العلمية
- ٤- التقرير الإئتماني من شركة بنفنت

Every candidate's wishing to nominate himself/herself or a representative is invited to furnish the Company with all required documents mentioned in this announcement either by submitting by hand or to be delivered to the Company's address (Building 680, Road 2811, Block 428, Seef District), P.O. Box 3230 or email address: [ali.fardan@gigtakaful.bh](mailto:ali.fardan@gigtakaful.bh).

على الراغبين في ترشيح أنفسهم أو ترشيح من يمثلهم لعضوية مجلس الإدارة للفترة القادمة الحرص على تزويدنا بجميع المعلومات المطلوبة والواردة في هذا الإعلان، إما بتسليمها باليد على عنوان الشركة (مبنى ٦٨٠، طريق ٢٨١١، مجمع ٤٢٨ - ضاحية السيف) صندوق بريد ٣٢٣٠ أو على البريد الإلكتروني: [.ali.fardan@gigtakaful.bh](mailto:ali.fardan@gigtakaful.bh)

**Nomination for the candidacy of Board of Directors' membership will remain open from (21 February 2021 – 8 March 2021)**, therefore, such documents need to be provided to the Company in order to be approved by the regulatory authorities in timely manner, prior to the meeting.

**سيظل باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً من تاريخ ٢١ فبراير ٢٠٢١ وحتى تاريخ ٨ مارس ٢٠٢١، وعليه يجب تسليم المعلومات والوثائق المطلوبة ليتسنى لنا تقديمها إلى الجهات الرقابية المختصة وذلك للحصول على الموافقات الرسمية قبل يوم الاجتماع.**

The Candidates' names and relevant information will be disclosed on Bahrain Bourse's and the Company's website at least five days prior to the Annual General Meeting.

سيتم نشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة على الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين وموقع الشركة الإلكتروني، وذلك قبل الموعد المحدد لانعقاد اجتماع الجمعية العامة للشركة بخمسة أيام على الأقل.

Should you have any inquiries, please contact the Board Secretary on (+973) 17119914 or (+973) 17565603.

لأي استفسارات، يرجى التواصل مع سكرتير مجلس الإدارة على الرقم ١٧١١٩٩١٤ (+٩٧٣) أو ١٧٥٦٥٦٠٣ (+٩٧٣).

Name	Lamia Hassan	لمياء حسن	الإسم
Title	Chief Compliance Officer	رئيس ضبط الإلتزام	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			